

No. 8012. CUSTOMS CONVENTION CONCERNING WELFARE MATERIAL FOR SEAFARERS. DONE AT BRUSSELS, ON 1 DECEMBER 1964<sup>1</sup>

N° 8012. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE AU MATÉRIEL DE BIEN-ÊTRE DESTINÉ AUX GENS DE MER. FAITE À BRUXELLES, LE 1<sup>er</sup> DÉCEMBRE 1964<sup>1</sup>

---

ACCESSION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:*

9 November 1966

NETHERLANDS

(For the Kingdom in Europe, Surinam and the Netherlands Antilles; to take effect on 9 February 1967.)

*Certified statement was registered by the Customs Co-operation Council on 5 December 1966.*

---

ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le:*

9 novembre 1966

PAYS-BAS

(Pour le Royaume d'Europe, Surinam et les Antilles néerlandaises; pour prendre effet le 9 février 1967.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Conseil de coopération douanière le 5 décembre 1966.*

---

No. 8132. AMENDMENTS TO ARTICLES 23, 27 AND 61 OF THE CHARTER OF THE UNITED NATIONS, ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS IN RESOLUTIONS 1991 A AND B (XVIII) OF 17 DECEMBER 1963<sup>2</sup>

---

N° 8132. AMENDEMENTS AUX ARTICLES 23, 27 ET 61 DE LA CHARTE DES NATIONS UNIES, ADOPTÉS PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES DANS LES RÉOLUTIONS 1991 A ET B (XVIII) DU 17 DÉCEMBRE 1963<sup>2</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

2 December 1966

PERU

---

RATIFICATION

*Instrument déposé le:*

2 décembre 1966

PÉROU

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 550, p. 133; for subsequent actions concerning this Convention, see Annex A in volumes 559, 561, 564, 565, 566, 570, 573, 575 and 579.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 557, p. 143, and Vol. 575.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 550, p. 133; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir l'Annexe A des volumes 559, 561, 564, 565, 566, 570, 573, 575 et 579.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 557, p. 143, et vol. 575.